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- skierowano drogą elektroniczną – 

 

INTERPELACJA 

dot. wysokości pomocy publicznej wynikającej z udzielenia nieodpłatnej dzierżawy terenu dla 

prywatnego przedsiębiorcy w celu realizacji Ogrodu Świateł w Parku Chrobrego 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z informacją przedstawioną przez Pana Prezydenta, że prywatny przedsiębiorca 

uzyskał wyjątkowy przywilej wykorzystywania dużej przestrzeni publicznej na potrzeby 

prowadzenia prywatnej działalności gospodarczej w postaci prowadzenia Ogrodu Świateł  

w Parku Chrobrego zwracam się z prośbą o informację: 

− jaka jest wysokość (wyrażona w złotych) pomocy publicznej, którą uzyskał od Miasta 

Gliwice przedsiębiorca prowadzący przedsięwzięcie komercyjne w okresie od czasu 

podpisania nieodpłatnej umowy dzierżawy do czasu zakończenia tej umowy, tj.  

do marca 2024 roku? 

− jeśli formalnie nie udzielono pomocy publicznej, to jaka byłaby cena dzierżawy tego 

konkretnego gruntu, w tym konkretnym okresie, gdyby o dzierżawę wystąpił prywatny 

przedsiębiorca (dowolny), z założeniem, że dzierżawa udzielona byłaby w oparciu  

o obowiązujące aktualnie stawki?  

 

 

 

z poważaniem 

Michał Jaśniok 

gliwicki radny 


